
Protokół Nr 7/2019 
z dnia 10 kwietnia 2019 roku 

Komisji Petycji, Skarg i Wniosków 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 10 kwietnia 2019 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie Komisji 
Petycji, Skarg i Wniosków Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie komisji trwało od 
godz. 800 do godz. 840 
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:
- Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy,
- Ireneusz Zieliński- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
- Anna Kłosowska- obsługa prawna Urzędu.

Tematem posiedzenia komisji było:
1. Otwarcie posiedzenia;
2. Rozpatrzenie skargi Pani H.Ch;
3. Sprawy różne;
4. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji, powitała wszystkich 
zebranych i poinformowała o dalszym przebiegu posiedzenia. Komisja zajęła się 
rozpatrzeniem skargi dotyczącej podłączenia wodociągu do posesji.

Przebieg posiedzenia komisji

Po rozpatrzeniu przez Komisję wszystkich pism złożonymi przez Skarżącą stwierdzono 
nieprawidłowości polegające na nieudzielaniu odpowiedzi na składane przez nią skargi 
i wnioski w sprawie doprowadzenia wodociągu do posesji.

Należy podkreślić, że sprawa doprowadzenia wodociągu do posesji Skarżącej wiąże się z 
realizacją zadań własnych gminy i w tym zakresie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie 
przedstawiła zastrzeżeń.

Natomiast w związku z brakiem informacji o sposobie rozpatrzenia lub stanie rozpatrywania 
dotychczasowych wystąpień na pisma Skarżącej kierowane do Urzędu Gminy Dąbrówką, 
określanych przez nią jako skargi lub wnioski Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Gminy zauważyła nieprawidłowości.



Wnioski:

Komisja jednogłośnie zawnioskowała o uznaniu skargi w zakresie doprowadzenia 
wodociągu do posesji jako skarga bezzasadną, natomiast w zakresie braku udzielania 
odpowiedzi na pisma uznać skargę jako zasadną.

Z uwagi na powyższe Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Dąbrówka 
rekomenduje o podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia powyższej skargi.

Na tym posiedzenie zakończono.

Edyta Zaręba


